


kinderopvangaanbieder waarbij ouders ook vaak hun DigiD overdroegen. Het ging 
hierbij met name om gastouderbureaus die in ee·n aantal gevallen het 

aanvraagproces geheel of gedeeltelijk niet met in achtneming van de wettelijke 

eisen en de benodigde zorgvuldigheid uitvoerden. Hierdoor was er vaak sprake 

van onvolkomenheden ln de administratie die verregaande consequenties hadden 

voor de bij deze bureaus aangesloten ouders. Dilc knelde des te meer wanneer de 

ouders hun recht op kinderopvangtoeslag niet Voldoende konden aantonen, 

doorrl;it bljvoorbeelrl niet alle. bewijsst11kken konirlen worrlen overgelegd omdat 

deze niet (meer) aanwezig waren bij de kinderopvangorganisatie of niet (geheel) 

aan de vereisten voldeden. Ik ben het met u eens dat door de te strikte 

toepassing van de wet- en regelgeving de consequentie hiervan ten onrechte bij 

de ouders is neergelegd. De schade die hierdoor is ontstaan, wordt binnen de 

hersteloperatie zoveel mogelijk hersteld. Daarnaast is dit ook een aandachtspunt 

dat ik meeneem bij de verbeteringen in het huidiige toeslagenstelsel. 

De meeste signalen over mogelijk vooringenome:n handelen herken ik en komen 

bij gedupeerde ouders in wisselende situaties voor. Belangrijk om daarbij te 

benadrukken is dat wij de samenhang van verschillende elementen beoordelen 

die kunnen leiden tot een institutionele vooringeinomen handelswijze. In uw brief 

noemt u bijvoorbeeld de zeer lange behandelduu1r van bezwaarschriften. Dit 

hebben ouders uiteraard als heel vervelend en oinrechtvaardig ervaren en betreft 

dan ook een element dat in samenhang met bijvoorbeeld een brede uitvraag of 

een zogenoemde 'zachte stop' kan wijzen op eern institutionele vooringenomen 

handelswijze die toegang biedt tot de herstelreg,�lingen. Dit geldt eveneens voor 

de situatfes dat sprake was van het (herhaaldelijk) aanleveren van stukken die bij 

Toeslagen ten onrechte niet werden geadministneerd. 

Binnen de hersteloperatie hebben de persoonlijk zaakbehandelaren oog en 

aandacht voor al dit soort feiten en omstandighe.den zoals opgesomd in uw brief. 

Deze worden meewogen bij het vaststellen van tiet recht op herstel en de 

herstelregelingen die voor de individuele ouders van toepassing zijn. Ik heb de 

genoemde signalen via de vaktechnische lijn onder de aandacht gebracht binnen 

UHT. Wanneer u nieuwe opvallende situaties ziet:, nodig ik u uit ook die met mij te 

delen. 

Tot slot wil ik benadrukken dat ik de rol van BOinK en het Ouderpanel binnen de 

hersteloperatie zeer waardeer. Mede dankzij uw signalen en adviezen komen we 

steeds een stap verder in het herstel voor alle gedupeerde ouders. 
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